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W dniu 22 lutego 2021 roku odbyło się spotkanie inauguracyjne projektu QualityBerry 

„Poprawa jakości roślin i ekonomii w celu bardziej zrównoważonej i wydajnej produkcji 

owoców jagodowych”, realizowanego w ramach konkursu POLNOR. W spotkaniu wzięli udział 

liderzy pakietów roboczych 1, 2 i 3 z Norweskiego Instytutu Badań Bioekonomicznych, 

reprezentant firmy Graminor oraz liczni wykonawcy badań i liderzy pakietów roboczych 4, 5, 

6 i 7 z Instytutu Ogrodnictwa – Państwowego Instytutu Badawczego w Skierniewicach.  

Z powodu pandemii spotkanie miało formę webinarium.  

Podczas spotkania liderzy poszczególnych pakietów roboczych przedstawili cele 

i zakres badań w obrębie planowanych zadań. Po każdej prezentacji dyskutowano nad 

szczegółami metodycznymi, w tym także nad doborem materiału roślinnego (odmian i klonów 

selekcyjnych) do badań oraz ewentualnymi opóźnieniami w realizacji wzajemnych dostaw 

przez poszczególnych partnerów QualityBerry materiałów niezbędnych do realizacji projektu 

(np. materiał roślinny czy podłoża). Problemy te wynikają z wprowadzenia w poszczególnych 

krajach restrykcyjnych przepisów antycovidowych, m.in. zamknięcia granic dla ruchu 

międzynarodowego. 

Dyskutowano również, czy i w jaki sposób pandemia Sars-Cov-2 może wpłynąć na 

zaplanowane w projekcie terminy zakończenia poszczególnych etapów i finalizacji rezultatów 

zadań w każdym z pakietów roboczych.  

Na zakończenie spotkania omówiono kwestie formalne związane z promocją 

i upowszechnianiem projektu, a także warunkami jego administrowania i finansowania.  

Mimo zmienionej formy, w stosunku do wcześniej planowanej we wniosku 

projektowym, spotkanie to dostarczyło wykonawcom wielu cennych informacji, zaś wzajemna 

dyskusja była bardzo owocna. 

 
 


